
خداوندبنا دارد کار بزرگی را صورت دهد زیرا کارهای بزرگ با صحنههای بزرگ انجام میگیرد
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متن پرسش

سلام استاد: من یه سوالی دارم در ادامه ی سوالی که قبلا پرسیده ام. من در مواجه با سختی دیگران،

به خصوص آن سختی که خود آنها در آن نقشی نداشته اند بسیار تحت تاثیر قرار می گیرم و نمی

توانم خودم را کنترل کنم. حتی آن موقع شاید به فکر خدا هم نیفتم. مگر این عاطفه را خدا در وجود

انسان قرار نداده است؟! من باید چه کار کنم؟ و یه سوال دیگه: حکمت این رنجها چیست؟ وقتی نه

تنها انسان را به خدا نمی رساند بلکه آن قدر تحت سختی و فقر و اینها قرار می گیرد که دیگر مجالی

برای رسیدن به خدا ندارد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: وقتی متوجه باشیم پروردگار عالم حکیم و عادل و رئوف است و هیچچیز از

قبضهی قدرت او بیرون نمیرود حتی اگر ناظر صحنهی کربلا هم بودیم که حجت خدا با همهی یارانش

شهید شدند، میدانیم خداوند از این طریق بنا دارد کار بزرگی را صورت دهد زیرا کارهای بزرگ با

صحنههای بزرگ انجام میگیرد. همین امر را ما در صحنهی غزه دنبال میکنیم که گویا خداوند روح

مقاومت فوقالعادهای به مردم غزه داده که در مقابل اینهمه کشتار، خود را نمیبازند تا تاریخ

حاکمیت استکبار را ورق بزند. موفق باشید


